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Protokoll nummer 561 , fört vid Öxnegårdens 87:e ordinarie årsmöte avse-
ende verksamhetsåret zDz4rtisdagen den 11 mars 2025 på Öxnegården

Innan sjiilva årsmötet samlades deltagarna, från LA Öxnegården resp. LA Jönköping ftir en

stunds informell samvaro. Vi fortiirde smörgåstårta med dryck, ett uppskattat inslag av delta-

galrrra. Under samvaron informerade ordftirande fiir FF Öxnegården Sofia Runn resp. ordfö-

rande för FF Jönköping Nicklas Jinnersfiand om styrelsernas fiirslag / proposition till resp

årsmöte angående ett principbeslut om sammanslagning av lokalftireningarna. Deltagarna fick
möjlighet att ställa frågor. FF Jönköping genomftirde sitt arsmöte i konferensrummet.

Årsmötet startade kl 18.00.

§ l lnledning
FF Oxnegårdens ordförande Sofia Runn hälsade alla viilkomna till årsmötet.

Diirefter ftiljde:
a) Parentation: Parentation hölls ftir Göran Johansson samt ftir Hans Widell genom att tiinda

ett ljus samt hålla en tyst minut.

b) fuets Öxnegardare. Styrelsen hade utsett Hans Mdell till årets Oxnegårdare 2024. Priset,

present och blommor överlåimnades av ordftirande Sofia Runn postumt till Hans ftu, Brigitte
Widell.

§ 2a Fråga om mötets behöriga utlysande

Kallelse till fusmötet hade skickats ut via mail respektive via brev som postats den 3 februari

202s.
Årsmöteshandlingarna fanns tillgåingliga på hemsidan fr o m 25 februari 2025 samt fanns

även uppkopierade i kiosken den27 februari 2025. Mötesdeltagarna beslutade att årsmötet var
stadgeenJigt utlyst.

§ 2b FaststäIlande av röstlängd

Årsmötet fastståillde röstliingden till 34 röster/deltagare.

§ 3 Godkännande av dagordningen

Den fiireslagna dagordningen godkiindes.

§ 4 Vat av ordfiirande och sekreterare fiir årsmötet

Till mötesordfiirande valdes Anders Wal1-Svedenklint

och till mötessekreterare Jörgen Hafström
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§ 5a Val av 2 justerare

Till att jämte årsmötesordftiranden justera dagens protokoll valdes Anita Ernst-Olsson och

Ing-Britt Quarfordt

§ 5b Val av 2 rösträknare

Till rösträknare valdes de nyss valda justerarna Anita Ernst-Olsson och Ing-Britt Quarfordt.

§ 6 Behandling av styrelsens verksamhetsberättelse

Verksamhetsberättelse fiiredrogs av mötesordftirandenAnders Wall - Svedenklint. Mötesord-
föranden gick igenom de olika delama rubrikvis i verksamhetsberättelsen. Tillftille gavs till
frågor men inga öwiga kommentarer.

Diirefter lades verksamhetsberiittelsen med godktinnande till handlingarna.

§ 7 Behandling av styrelsens ftrvaltningsberättelse

Resultat- och balansråikningen for 2024 ftiredrogs av Carin Samuelsson-Fransson. Det positi-
va var åter ett positivt ekonomiskt överskott.Det finns dock 2 orosmoln inför 2025, renove-

ring av toaletter i huvudbyggnaden samt den nyss uppkomna vattenläckan i omklädningsde-
len.Årsmötet beslutade afi överskottet ftirs över till löpande räkning.
Efter genomgången godkåindes fiirvaltringsberättelsen och lades till handlingarna.

§ 8 Behandling av revisorernas berättelse

Revisionsberättelsen lor verksamhetsåret 20241ästes upp av revisorn Leif Berglund.

Leif framftirde ett tack till Anita Emst-Olsson och Eva Bjällmark fiir hjälp med revisionen.

Årsmötet godkände revisionsberättelsen, varefter denna lades till handlingarna.

§ 9 Fråga om ansvarsfrihet fiir styrelsen

Med styrelsens verksamhetsberåittelse och ftirvaltningsberättelse som grund och med stöd av

revisorernas revisionsberiittelse, beviljade årsmötet styrelsen enhälligt ansvarsfrihet fiir verk-
samhetsaret2024.

§10 Behandling av fiirslag från styrelsen eller inkomna fiirslag från medlemmar

Då resp. LA-ordftirande innan årsmötets öppnande redogiorde for styrelsernas proposition om
sammanslagning av de båda lokalavdelningama Öxnegården och Jönköping, så ansåg mö-
tesordforanden att det inte behövde ytterligare ftirklaringar, utan liimnade ordet fritt. Det blev
ingen större diskussion utan blev lite synpunkter ftir och emot.
Anders Larsson fiireslog då att vi skulle avslå propositionen med ftiljande motiveringar (med

referens till de utredningar och analyser som giordes under 2A22):

- Dessa två frreningar har helt olika ftireningskulturer Vi har våra fråimsta och största alrtivite-
ter mot allmtinheten och få FF-aktiviteter, medan Jkpg har ett antal sektioner (FF-aktiviteter)

som jobbar mycket självstrindigt och mindre mot allmä'nheten.

Vi har helt olika verksamheter dtir de enda gemensailrma iir bamaktiviteterna (dåir vi redan
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samarbetar).

- Det allra våirsta åir dock att det åter visade sig att det inte fanns något intresse i LA Jkpg att
hjälpa till och jobba med våra stora allmiinna aktiviteter såsom att sköta sjåilva Öxnegården,

serveringen, motionsspåren och tipspromenaderna.
Jag anser att det iir en grundläggande ftirutsättning ftir en sammanslagning att vi alla hjälps åt

med dessa Öxnegårdens stora allmännå aktiviteter, arulars finns det ingen anledning ftir Öx-
negården att slås samman med LA Jkpg.
- Ötaa administration: Det blir dessutom en väldigt stor avdelning dåir det med nuvarande an-

tal medlemmar skulle bli drygt 700 medlemmar Q73 + 451), jtimftit med de 273 somvi har

nu.
Allmänt blir det ju då naturligtvis en mycket större administation (med bl.a. 5-6 nya
seklioner).
Min mening iir att det kiinns meningslöst att fortsätta denna "långbänk" av konsekvensanaly-
ser.

Jag anser att det rir betydtigt hälsosammare ftir Öxnegården att inte sIås ihop med LA Jkpg
utan att vi i stället, som hittills, nöjer oss med att samarbeta med en del gemensamma aktivite-
ter - exv. for barnen.

Då det fanns 2 ftirslag så fick omröstring genomfiiras . Utfall blev 20 röster ftir förslaget,
13 röster emot samt I medlem avstod fran att rösta.

Då voteringen genomfiirdes med en handuppräckning och då övervägande hiinder gick på sty-
relsens ftirslag och ingen extra votering begtirdes klubbades styrelsens forslag.
Ordfiirande Sofia Runn informerade om att arbetsgruppen kommer fiirslagsvis au bestå av 6
ledamöter, 3 fran varje lokalavdelning ( I styrelserepresentant samt 2 öwiga medlemmar.)

§ 11 Verksamhetsplan fiir år 2025

Ordftirande Sofia Runn redogjorde för verksamhetsplanen och tackade alla som hjälpt till att
ta fram den. Då inga övriga synpunkter inkom godkändes verksamhetsplanen av årsmötet.

§ 12 Budget2A25

Förslag på budgeten for 2025 frredrogs av Carin Samuelsson-Fransson.

Hon ftirtydligade vissa punkter då budgeten visade ett minusresultat. Tyviiff kan det bli större
på grund av vattenskadan.
Några punkter diskuterades, dåirefter godkiinde årsmötet budgeten.

§ 13 YaI av ordfiirande fiir 1 år

Sofia Runn valdes enhälligt till ordftirande ftir verksamhetsäret2)2l.

§ 14 Beslut av antalet styrelseledamöter

Årsmötet beslutade att antalet ledamöter i styrelsen skall vara 6 stycken samt ordfiirande.

§ 15a Val av styrelseledamöter Iiir 2 år

Till styrelseledamöter för en tid av 2 år valdes Carin Samuelsson-Fransson (omval) , Karolina
Johansson (omval) och Josefin Hultgren (nyval)
Kvarstående i styrelsen under ytterligare 1 fu är Per-Inge Tömqvist och Niclas Jinnerstand
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§ 15b Val av styrelseledamöter fiir 1 år

Till styrelseledamöter pä L ån valdes Monica Engström (nyval)

§ 16a Val av en revisor fiir 1 år

Till revisor ftir verksamhetsäret}12l valdes Cecilia Cardell Bosmyr

§ 16b Val av revisorsersättare fiir 1 år

Inget forslag fanns.

§ 17 Val av valberedningsledamöter och sammankallande fiir 1 år

Till valberedningsledamöter under 2024 amvaldes Greger Johansson (sammankallande) samt

Berno Johansson.

§ 18 VaI av ombud till Regionstämma

Region Östs årsstämma äger rum den 26 april2025 i Viistervik.Vi har rätt till två ombud.Årsmötet
valde Karolina Johansson som ett ombud och gav styrelsen i uppdrag att utse ombud två.

§ 19 Övrig information.

Ingen ytterligare information

§ 20 Avtackning

FF -ordforande avtackade Leif Berglund fiir sitt arbete som revisor. Dtirefter avtackades Mö-
tesordfiirande Anders Wall-Svedenklint och mötessekreteraren Jörgen Hafsföm som ätt ftir-
troendet att leda mötet.

Samtliga avtackades med blommor.

§ 2l Avslutning

Mötesordftirande Anders Wall-Svedenklint tackade alla delegaterna som kommit till mötet och
ftirklarade det 87:e ordinarie årsmötet avslutat.

Wall-
Årsmötesord{tirande

J*f- .\.
Anita justerare

Bilagor:
1) Dagordning
2) Resultat- och balansräkning
3) Revisionsberättelse
4) Verksamhetsplan
5) Budget
6) Närvarolista

Ing Quardfordt
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